
Vážení členové,
 
dovolte mi, abych Vás oslovil jménem nově zvoleného výboru DK ČR. Děkujeme 
všem, kteří nám dali důvěru a svůj hlas. Věříme, že naší prací získáme i ostatní 
členy a přivítáme i nové, kteří budou mít zájem o práci pro dobro našeho klubu.
 
V této zprávě se nebudu ohlížet zpět. Všichni víme, jak klub v minulosti fungoval, 
a proto se chceme soustředit na budoucnost, kde vidíme velké možnosti pro změny 
stávající situace k lepšímu.
 
Hlavním cílem je pozvednout klub na vyšší úroveň, zapojit členy do aktivit klubu 
tak,  aby nebyli jen nečinně přihlížejícím článkem celého dění, jak to bylo dříve. 
Vytvořit přátelskou atmosféru, kde se všichni budou cítit dobře a mít dobrý pocit 
z toho, že svojí aktivitou – buď přímo pomocnou rukou nebo i příspěvkem vlastních 
návrhů a nápadů na akce, mohou do práce klubu zasahovat.
 
Plánujeme vytvořit různé komise, které budou pracovat samostatně, ale 
koordinovaně s výborem. Každý člen se bude moci aktivně zapojovat do práce, 
která mu je blízká, nebo ho oslovuje – buď na poli výstavním nebo výcvikovém 
(lovecké, služební, agility nebo jiné psí sporty), propagačním anebo chovatelským. 
Tyto samostatné složky budou pracovat i na vlastních akcích, které plánujeme 
v průběhu roku a celkově budou vytvářet klub jako takový.
 
Nesmíme také zapomenout na výchovu nové generace. Ti, kteří budou mít o práci 
v komisích zájem, budou mít naši podporu.
 
Je samozřejmostí, že komu nedovolí čas aktivně se zapojovat do rozvoje klubu, 
bude i tak vítán se svým puntíkem (i bez) na společných akci, které plánujeme. 
Vždyť přece dalmatini jsou ten společný důvod,  proč jsme se v tomto klubu sešli 
a vše co děláme je především kvůli nim.
 
Vizí máme hodně a doufáme, že společnými silami je budeme naplňovat. A za 
několik následujících let, pevně věřím ke spokojenosti všech, dosáhneme co 
nejvyšší úrovně klubu.
My jako výbor slibujeme, že pro to uděláme vše.
 
Budeme se moc těšit.
 
Petr Venglář
předseda


